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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elmúlt nyolc év! Mit tett, illetve tett-e érdemi 
intézkedéseket a gyermekek védelmében a kormány a bicskei pedofilbotrány kirobbanása 
óta?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A bicskei  gyermekotthon  volt  igazgatójának  ügye  2016-ban  robbant  ki.  Akkor  a  Szociális  és
Gyermekvédelmi  Főigazgatóság  felfüggesztette  állásából,  belső  vizsgálatot  rendelt  el,  majd
feljelentést  tett.  A férfit  azzal  gyanúsították,  hogy  a  gondozása  alatt  álló  gyerekekkel  hatalmi
viszonyával visszaélve szexuális cselekményt végzett, illetve arra próbálta rávenni őket. Érdemes
megemlíteni,  hogy  a  felfüggesztése  előtt  egy  hónappal  kitüntették:  augusztus  20-án  állami
elismerést kapott a bicskei gyermekotthon igazgatója, aki Lázár Jánostól vehette át a Magyar Bronz
Érdemkeresztet. Valójában Balog Zoltán, akkor emberi erőforrás miniszter terjesztette fel őt erre a
kitüntetésre, az SZGYF főigazgatójának indítványára.

Később kiderült, hogy már öt évvel a kitüntetése előtt is indult vizsgálat a bicskei gyermekotthon
vezetője ellen szexuális visszaélés gyanújával,  de a nyomozást akkor bűncselekmény hiányában
lezárták és az aktájába sem került bele.

Az igazgató végül nyolc évet kapott, amiért 2004 és 2016 között legalább tíz kiskorú fiút zaklatott
az általa vezetett intézményben. A neki segítő igazgatóhelyettest, aki próbálta eltussolni az ügyet,
szintén elítélték, őt  3 év 4 hónap börtönbüntetésre.

A bicskei pedofilbotrány kirobbanása óta nyolc év telt el, azóta számos pedofilbotrányba keveredett
a Fidesz, amit valahogy mindig megúszott a kormány. Miközben párttársaikat mosdatták, próbáltak
úgy tenni, mintha a legnagyobb gyermekvédők lennének. Az ellentmondás elfedésére a kormányzati
gépezet mindent bevetett, volt itt minden: törvénymódosítás, nemzeti konzultáció, közpénzből tolt



propaganda.

De nemrégiben kiderült,  hogy Novák Katalin tavaly kegyelmet adott az igazgatóhelyettesnek. A
köztársasági elnök olyan személyt részesített kegyelemben, aki kiszolgáltatott, gyermekotthonban
élő gyermekekkel szembeni szexuális erőszakot próbált  eltussolni.  Novák Katalin Varga Judittal
közösen  lehetővé  tette,  hogy  a  férfi  mentesül  a  foglalkoztatástól  való  eltiltás  hatálya  alól  is,
valamint büntetlen előéletű marad. Így teljesen világossá vált, hogy a gyermekek védelmében vívott
harc csak színjáték.

Hiába beszélnek folyton a gyermekek védelméről, de közben érdemi intézkedéseket nem látunk a
gyermekvédelem területén, sőt a gyermekjogi képviselők számát tavaly harmadára csökkentették.
Kevesebb szakember, kevesebb forrás, akkor miről beszélnek Önök?

Ha  a  kormány  valóban  nemzeti  érdekként  kezelné  gyermekeink  védelmét,  akkor  fejlesztené  a
gyermekvédelem  rendszerét,  az  elérhető  szolgáltatásokat,  biztosítaná  a  gyermekeket  jogaik
gyakorlásában  és  elsősorban  megvédené  őket.  Ezzel  szemben  még  a  saját  maguk  által  hozott
törvényeket is megkerülik elnöki kegyelemmel, ha érdekeik úgy diktálják.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Mit tett, illetve tett-e érdemi intézkedéseket a gyermekek védelmében a kormány a 
bicskei pedofilbotrány kirobbanása óta?

• Történtek-e lépések a gyermekotthonokban élő gyerekek felvilágosítása, az ott 
dolgozók továbbképzése, a jelzőendszer kiépítése érdekében?

Várom válaszát!
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